
1 
 

Referat 
FAU Frakkagjerd Barneskole 
 

Møtedato: 25.11.2021 

Møtested: Teams 

Innkalt:  FAU medlemmer + Rektor 

Møtte: Solveig Myge (1), Meike Baumgart (2A), Elin Merete Stokkenes (2B), Veronica 
Sæbø Askeland (3A), Marianne Wennersberg (3B), Tonje Apelen-Velde (4A), 
Sivert Haraldseid Westvik (4B), Morten Tordal (5B), Ivar Håland (6A), Ingvild 
Mæland (6B), Elisabeth Innvær (7A) 
Lena Larsen Simonsen (Rektor) 
Svein Tore Baksaas (TKFU) 

Ikke møtt: Bjarne Hopland (7B), Magnhild Soma (5A) 

Referent: Morten Tordal 

Referat sendes til: FAU, skolen v/ rektor Lena L. Simonsen 

 

Saksliste: 

Sak 1: Gjennomgang og godkjenning referat forrige møte 

• Informerer om att referatene blir lagt ut på Tysvær kommune sin hjemme side.  

•  https://www.tysver.kommune.no/barnehage-og-skole/skole/skoler-i-tysvar/frakkagjerd-

barneskole/rad-og-utvalg/foreldreradets-arbeidsutvalg-fau/ 

• Ivar Håland har bedt om att det må oppdateres til dagens representanter. Det ligger 

foreløpig bare di gamle og ikke det nye styret. 

• Gjennomgang av møtereferat fra 21.10.2021 

• Solveig Myge mangler innføring av kasserer rollen av tidligere kasserer Silje Therese 

Hettervik. 

• Ivar har ikke hørt noe mer fra Svein Tore angående TKFU. Ivar tar kontakt for og få mer info 

om saker i TKFU. 

Sak 2: Covid 19 status FBS 

• Det er ikke opp til skolen og bestemme hvilke tiltak som skal utføres. 

• Interne tiltak som evt vill komme vill informeres om på Visma. 

• Håndhygiene er i fult fokus for å minske spredning. 

• Skolen prøver og være kloke på fremgang og hvordan skoledagen skal være. 

• Smitte pr nå. 12 elever er smittet ca. Det er ingen konkret svar om hvem som har hatt. 4 

voksne har hatt. 2 er tilbake og 2 er fremdeles vekke fra skolen. 

• Det er først og fremst 4.klasse som har hvert syke. Det er ikke kommet melding om smitte di 

siste døgnene. Det er håp om att det kommer under kontroll. 

• Skolesjefen er veldig opptatt av att barn ikke blir isolert i jula. Det er ingen konkrete tiltak 

utenom anbefalinger som kommer. Dette blir evt endret mtp trafikklyset. Grønt\gult og rødt 

nivå.  

Sak 3: Sikkerhet rundt skolen ifm. buss, levering og henting av elever 

https://www.tysver.kommune.no/barnehage-og-skole/skole/skoler-i-tysvar/frakkagjerd-barneskole/rad-og-utvalg/foreldreradets-arbeidsutvalg-fau/
https://www.tysver.kommune.no/barnehage-og-skole/skole/skoler-i-tysvar/frakkagjerd-barneskole/rad-og-utvalg/foreldreradets-arbeidsutvalg-fau/
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• Det er hatt dialog mellom arbeidsgiver til sjåfører. Det føles bedre etter dette med tanke på 

levering og henting. Rektor har leverte inn avviksmelding tidligere om levering og henting til 

transportør. 

• Den nye bussholdeplassen er der ingen fasit på ka tid er ferdig. Det er forventet ferdig innen 

2021. Det blir stilt spørsmål om hvorfor det tar så lang tid og bli ferdig siden tidsfristen er 

nyttår. Det er forsinkelser pga en overvannsledning som må skiftes ut som ikke var påtenkt.  

• Det blir åpnet nede ved Hamrane dagsenter fra 1.Desember slik att en får vekk noe av 

trykket opp ved parkeringen ved barnehagen.  

• Det er mange biler og mange ansatte som gjør det vanskelig og levere barna nå. Det blir stilt 

spørsmål om det er en ide att di ansatte blir mer grønne og sykler til skolen. 

 

Sak 4: Gjennomgang svar fra rektor angående saker fra FAU forrige møte 

❖ Det blir stilt spørsmål om rektor er fornøyd med resultater og om det er gjort noen restriksjoner 

angående nasjonale prøver.  

➢ Det er stilt spørsmål om dette til SU. Rektor syns det ikke er rett å sammenligne resultatene. 

Da det er der og da. Det er ikke noe en må være opphengt i. Det er skriveferdigheter og lese 

ferdigheter det blir satt fokus på.  

➢ Det er 5. trinn som har hatt nasjonale prøver. 

➢ Det har vært likt resultat fra tidligere år så statistikken er ca. lik. Det er gjennomsnittlig 

dårligere i engelsk enn resten av landet. Lesingen er nokså likt som resten av landet. 

➢ Det er speilbilde fra fjoråret. FBS og Aksdal ligger under matte og engelsk. Kontra resten av 

Norge. Rektor kommentere att engelsk har en stort potensial til å bli bedre. Ligger under linja 

som er 50. Vi ligger på 40 tallet opp mot 50. Resultater ligger på nettet. 

➢ Testen er laget for å kunne teste også di som er flinkest. Det er 90 min lesing. 60 min engelsk 

og 90 minutt matte. 

➢ Det kommer innspill att testen bør tas før sommerferien i 4 klasse. Nå blir testen tatt i 

starten av 5 klasse rett etter sommerferien. Det er også en mening om att testen er for lang 

og for lite tid til og svare på alt. Testen er ikke frivillig. Di som har spesialunder visning og 

minoritet kan få unntak fra prøven. Det blir stilt spørsmål om Rektor kan ta dette opp med 

UDI. Evt TKFU? Det er også viktig og få elevene til og forstå att testen skal være positivt og 

ikke negativt. 

 

§ 2-8.Særskild språkopplæring for elevar frå språklege minoritetar 

Elevar i grunnskolen med anna morsmål enn norsk og samisk har rett til særskild 
norskopplæring til dei har tilstrekkeleg dugleik i norsk til å følgje den vanlege opplæringa 
i skolen. Om nødvendig har slike elevar også rett til morsmålsopplæring, tospråkleg 
fagopplæring eller begge delar. 

Morsmålsopplæringa kan leggjast til annan skole enn den eleven til vanleg går ved. 

Når morsmålsopplæring og tospråkleg fagopplæring ikkje kan givast av eigna 
undervisningspersonale, skal kommunen så langt mogleg leggje til rette for anna 
opplæring tilpassa føresetnadene til elevane. 

Kommunen skal kartleggje kva dugleik elevane har i norsk før det blir gjort vedtak 
om særskild språkopplæring. Slik kartlegging skal også utførast undervegs i opplæringa 
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for elevar som får særskild språkopplæring etter føresegna, som grunnlag for å vurdere 
om elevane har tilstrekkeleg dugleik i norsk til å følgje den vanlege opplæringa i skolen. 

Kommunen kan organisere særskilt opplæringstilbod for nykomne elevar i eigne 
grupper, klassar eller skolar. Dersom heile eller delar av opplæringa skal skje i slik 
gruppe, klasse eller skole, må dette fastsetjast i vedtaket om særskild språkopplæring. 
Vedtak om slik opplæring i særskilt organisert tilbod kan berre gjerast dersom dette er 
rekna for å vere til beste for eleven. Opplæring i særskilt organisert tilbod kan vare inntil 
to år. Vedtak kan berre gjerast for eitt år om gongen. I vedtaket kan det for denne 
perioden gjerast avvik frå læreplanverket for den aktuelle eleven i den utstrekning dette 
er nødvendig for å vareta eleven sitt behov. Vedtak etter dette leddet krev samtykkje frå 
elev eller føresette. 

 

 

 

 

 

 
 

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/nasjonale-prover-5.-

trinn/ 

 

• Rektor har snakket med lærerne Onsdag 24.11.2021 om hva som skal til for og få opp 

nivået. Det skal videre jobbes med systemer og lærerne kan se på sin praksis hvordan 

ting kan endres for og få resultatene opp. Det er nå høgere kompetanse blant lærerne 

som da kan hjelpe til att det også økes hos elevene i fremtiden. 

• Foreldre undersøkelsen blir snart sendt ut. Det trengs hjelp fra FAU til å motivere 

foreldre til og svare på denne. Jo flere som svarer jo rettere bli statistikken. På SU møte 

ble det bestemt att foreldreunsøkelsen ikke deles opp men att alt blir sendt ut samtidig 

for alle klasser. 

 

Sak 5: Innskriving elever 1. klasse neste år 2022 

• Nye 1. klassinger og fadder møte er utsatt. Dette er pga korona. Di er informert om att det 

er avlyst\utsatt til senere. Det er håp om att det blir gjennomført dette for og trygge di nye 

elevene før skole start 2022.  

• Lena er i kontakt med barnehager og informere disse så fort det er noen klarheter. Det er 

nytt møte i februar angående dette og tråden vill da bli tatt opp på ny. 

• Det er 44 nye elever i 1. klasse 2022.  
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• Det stilles spørsmål fra kullet 2020 som nå evt skal ha nye 1 klasse elever inn i 2022 som er 

veldig usikre da det ikke ble gjennomført i 2020. Det er derfor viktig med masse god 

informasjon til di nye elevene som skal begynne. 

 

Sak 6: SFO hjelp 15.12 kl. 13:00-15:30 

• Det er ønsket hjelp fra FAU til og hjelpe til med SFO denne dagen. Dette er pga personalet 

ønsker seg en liten samling med kaffe og smørbrød. Årets julebord vill utgå pga korona for 

personalet.  

• Det vill bli vist film og ha ett måltid og masse gøy for SFO elevene denne dagen. Det er valgt 

mandagen da skolen er tidlig ferdig denne dagen.  

• Det vill være en voksen pr område. Ungdommer fra FUS vill også hjelpe til denne dagen i SFO. 

Det trengs 2-3 voksne. Solveig Myge og Elin Merethe Stokkenes melder seg til tjeneste. 

Solveig Myge spør klassekontakter om en voksen kan hjelpe til i forbindelse med denne 

dagen.  

Sak 7: Saker SU 

• Det var ikke så mye ny info. 

• Resultatet fra nasjonale prøver. Tysvær er litt svakere i Engelsk enn resten av landet. Matte 

så låg di nokså likt som i fjor. 

• Ivar var på SU møte. 

Sak 8: Saker fra TKFU og evt. Valg av ny TKFU representant 

• TKFU er nå Svein Tore. Marianne har sagt seg villig til og evt ta over. 

• Strategi og samarbeid med kommunen. 

• Det er skrevet i stein att det kommer ny ungdomsskole på frakkagjerd. Antatt 2025-2026 om 

den er klar da er usikkert.  

• Tysvær kommune vill ikke bruke penger på sikkerhet. Dette mtp skolelys «lysstolper langs 

skolevei» TKFU skal jobbe videre mtp 0 visjon og sikkerhet på skolevei. 

• 1 møte i år og møte neste uke. Det er 2 møter i halvåret. 

• TKFU ønsker 2 representanter fra FAU. 

Sak 9: Nytt fra 17.Mai komiteen  

• Det har hvert 17.Mai møte denne uken. Bill Clinton skal være overordnede for komiteen. 

• Det var spørsmål om økonomien. Det er 16,000 på kontoen pr nå. 

• Det skal sendes ut sponsor brev om noen vill være med og støtt 17.Mai komiteen. 

• Det blir nokk også ett godt samarbeid med korpset i 2022 også. 

Sak: 10 Forslag om lysfest? 

• Det er forslag om lysfest. Det er ett ønske att FAU skal ha dette 1.gang pr år. Det er tidligere 

hatt nissefest, det har vert en kraftig nedgang i antall som kommer. Det er da bestemt att 

nissefest blir skrinlagt og det blir arrangert lysfest istedenfor. 

• Det er egentlig ingen fasit i hva en lysfest er. Det er også spørsmål hvilken tid dette skal 

arrangeres mtp Covid 19 fare. Nissefestene er arrangert på kveld med foreldre som stiller 

opp med boller og kakao. Korpset har spilt musikk tidligere på nissefest. Kanskje vi kan ha ett 
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fakkeltog og gå en runde i løypene? Det kan også arrangeres klasse for klasse mtp Covid 19. 

Da eksempel ved klatreparken med bål og boller og kakao.  

• Det er frivillig for FAU og sette opp arrangementet.  

• Om noen har forslag kan det deles med FAU via klassekontaktene. 

Eventuelle saker: 

1) 21.12.2021 09:30-11:30 er det avslutning for elevene det blir grøt i klassene. Grøten kommer ferdig 

varmet opp til skolen. Det er også en tradisjon att FAU hjelper til i forbindelse med dette.  Meike 

Baumgart, Ivar Håland og Tonje Apeland Velde melder seg frivillig til dette. Rektor tar kontakt når 

det nærmer seg med mer informasjon. 

2) Frukt:  

• Det er kommet klage fra foreldre på dårlig frukt til tider. Og noen dager er det ikke frukt. 

Rektor kan ikke svare på hvorfor. Administrasjonskonsulenten teller opp og det er ofte for 

mye frukt i forhold til det som skal komme. Rektor vill undersøke og komme tilbake med 

dette. Om det stemmer må noe gjøres videre med dette. Det har også vært en 

fruktundersøkelse som er sendt ut til foreldre. Det er også en tjeneste som blir levert til 

skolen og skolen ikke står for. Skolen derimot administrere tilbudet og undersøker. Rektor 

har sjekket frukten til tider og syns den har vært fin. 

 

Hei. Liten status fra rektor på noe av det vi tok opp på forrige møte: 
Hei! 
Jeg har undersøkt med tanke på de dette med kvalitet og levering av frukt på skolen. 
Lærerne har ikke fått noen tilbakemeldinger på kvaliteten i det hele tatt. Det har hendt noen 
få ganger at fruktleveringen har kommet for seint, men da har det vært mulig å få to frukter 
dagen etter. Vi ser altså ingen grunn til å klage til distributør, men hører gjerne fra foreldre 
dersom problemet blir større.  
Når det gjelder arbeidet ved ungdomsskolen er det sagt at arbeidet skal være ferdig i midten 
av desember. Problematikken ved Sterling har blitt noe bedre for våre elever (lærerne som 
følger dem ned, har etablert bedre rutiner), i tillegg har nok buss-sjåførene blitt mer 
oppmerksomme etter at vi leverte klage, dermed tenker jeg at vi fortsetter som før ut året.  
Jeg sender ut info om rundkjørings-muligheten ved Hamrane i, så får vi håpe at det kan 
avlaste situasjonen ved parkeringen/barnehagen noe.  
Ha en fin dag videre! 
 

 

 

Neste FAU møte 

Torsdag 27. Januar 20:00.  


